

## Конституционный строй в Америке.

Лицемерие в наше время, поддерживаемое с двух сторон: quasi-религией и quasi-наукой, дошло до таких размеров, что если бы мы не жили среди него, то нельзя бы было поверить, что люди могут дойти до такой степени самообмана. Люди дошли в наше время до того удивительного положения, что так огрубело сердце их, что они глядят и не видят, слушают и не слышат и не понимают. ...

И как человек во сне не верит тому, чтобы то, что ему представляется действительностью, было бы точно действительностью, и хочет проснуться к другой, настоящей действительности, так точно и средний человек нашего времени не может в глубине души верить тому, чтобы то ужасное положение, в котором он находится и которое становится всё хуже и хуже, было бы действительностью, и хочет проснуться к настоящей действительности, к действительности уже живущего в нём сознания.

И как стоит человеку во сне только сделать усилие сознания и спросить себя: да не сон ли это? для того, чтобы мгновенно разрушилось казавшееся ему таким безнадёжным положение и он проснулся бы к спокойной и радостной действительности, точно так же и современному человеку стоит только сделать усилие сознания, усомниться в действительности того, что ему представляет его собственное и окружающее его лицемерие, и спросить себя: да не обман ли это? чтобы он почувствовал себя тотчас же перешедшим так же, как и проснувшийся человек, из воображаемого и страшного мира в настоящую, спокойную и радостную действительность.

Лев Толстой. Царство Божие внутри вас. (1893)

Союз Североамериканских Государств (USA) появился в историческом контексте происходившего тогда глобального территориального раздела и политического раскола Британской империи. Декларация независимости провозгласила политическую самостоятельность британских колоний в Северной Америке, а конституция узаконила это отделение. Хотя в результате событий, известных как Американская революция, династическое монархическое правление было упразднено, однако политическое устройство USA не сильно отличалось от британского. В частности, в нём сохранились такие политические формы как двухпалатный

парламент, судебная система британского типа, [узаконенная работорговля](#)<sup>1</sup>, и взимание налогов для целей ведения войн и содержания государственного аппарата, составной частью которого являются тюрьмы и армия. Всё это политическое устройство подробно описывала конституция, первородные грехи которой не смогли исправить ни так называемый Биль о правах и последующие поправки её текста, ни судебные решения. Конституция USA по сей день узаконивает произвол, и [делает этот произвол неисправимым](#)<sup>2</sup>. Эта неисправимость политического устройства USA стала причиной ужасающего варварства, порождаемого его политической системой, и прекратить это варварство возможно лишь отменой конституции. Конституция USA стала подобием Библии, составленной из Ветхого и Нового заветов, [истолкованием текста которой занята многочисленная армия юристов](#)<sup>3</sup>, чтобы ни у кого не возникло никакого сомнения в правильности её постулатов. Однако научный анализ происхождения и содержания текстов, почитаемых как национальные святыни, обнаруживает их [архаичность и неистинность](#)<sup>4</sup>. Конституция USA является анахронным артефактом (анахронизмом), отражающим уровень знания и сознания её авторов и реалии 18-го века, которые не приложимы к описанию современности и не могут быть основой логического и правового обоснования сегодня. Поскольку граждане USA, [уверовавшие в непогрешимость их конституции и в их собственную непогрешимость](#)<sup>5</sup>, проигнорировали моё [требование от 23 ноября 2025 года](#)<sup>6</sup>, я объявляю об упразднении конституции и политической системы, наделяющей властью и полномочиями невменяемых и неправоспособных людей. Вместе с Конституцией USA отменяются свод законов USA (United States Code), свод федеральных нормативных актов (Code of Federal Regulations), конституции государств, составляющих USA, а также все прочие законодательные и распорядительные акты этих государств, их правительств и представительств.

В отличие от Конституции USA, [Конституция общности Русь](#)<sup>7</sup> научно обоснованна: её научное обоснование [проверено в различных правовых контекстах](#)<sup>8</sup>, и её определения права сохраняют свою истинность в обозримом будущем. Исходя из необходимости обеспечения мира и правопорядка на территории, прежде находившейся в юрисдикции USA, я объявляю о введении на упомянутой территории политической системы конституционного строя на основании статей 2.1, 2.2, 2.5, 3.2, 3.7 Конституции общности Русь. На основании статьи 7.5 я объявляю о роспуске и

запрете всех без исключения политических партий и прочих организаций, чья деятельность противоречит правовым установлениям Конституции общности Русь. В соответствии со статьёй 6.1 местное самоуправление становится отныне основным принципом политического устройства на указанной территории. [До издания законов и осуществления правовой регуляции на законных основаниях<sup>9</sup>](#), все действия органов местного самоуправления на территории правоприменения Конституции общности Русь не должны противоречить её тексту и духу. Каждому человеку и органам местного самоуправления вменяется в обязанность соблюдение и обеспечение объявленного правопорядка и конституционного строя.

к.б.н. Андрей Полеев

Берлин, 31.12.2025

Примечания.

<sup>1</sup> Nikole Hannah-Jones. Our Founding Ideals of Liberty and Equality Were False When They Were Written. Black Americans Fought to Make Them True. Without This Struggle, America Would Have No Democracy At All. New York Times Magazine, August 18, 2019.

<https://teachingamericanhistory.org/document/our-founding-ideals-of-liberty-and-equality-were-false-when-they-were-written/>

<sup>2</sup> Richard Albert. The World's Most Difficult Constitution to Amend? California Law Review, 2022, 110, 6: 2005-2022.

<https://www.californialawreview.org/print/the-worlds-most-difficult-constitution-to-amend>

<sup>3</sup> Constitution Annotated. Analysis and interpretation of the U.S. Constitution.

<https://constitution.congress.gov/browse/>

<sup>4</sup> Scholarly and Popular Criticism of the Constitution. In: With Liberty and Justice for All?: The Constitution in the Classroom. Edited by Steven A. Steinbach, Maeva Marcus, and Robert Cohen. Oxford University Press, 2022.

<https://global.oup.com/us/companion.websites/libertyandjustice/ch1/02/>

<sup>5</sup> Constitution Week, 2025: A Proclamation by the President of the United States of America. The White House, September 18, 2025.

<https://www.whitehouse.gov/presidential-actions/2025/09/constitution-week-2025/>

<sup>6</sup> Объявление о намерении.

<http://constitution.fund/letters/intent.pdf>

<sup>7</sup> Конституция общности Русь.

<http://constitution.fund/pages/constitution.htm>

<sup>8</sup> Протокол правоприменения.

<http://constitution.fund/pages/register.htm>

<sup>9</sup> О правовой регуляции общности Русь.

<http://constitution.fund/pages/declaration4.htm>

### Constitutional order in America.

Hypocrisy in our day is supported on two sides: by false religion and by false science. And it has reached such proportions that if we were not living in its midst, we could not believe that men could attain such a pitch of self-deception. Men of the present day have come into such an extraordinary condition, their hearts are so hardened, that seeing they see not, hearing they do not hear, and understand not. ...

And as the man who is dreaming does not believe that what appears to him can be truly the reality and tries to wake up to the actual real world again, so the average man of modern days cannot in the bottom of his heart believe that the awful position in which he is placed and which is growing worse and worse can be the reality, and tries to wake up to a true, real life, as it exists in his conscience.

And just as the dreamer need only make a moral effort and ask himself, "Isn't it a dream?" and the situation which seemed to him so hopeless will instantly disappear, and he will wake up to peaceful and happy reality, so the man of the modern world need only make a moral effort to doubt the reality presented to him by his own hypocrisy and the general hypocrisy around him, and to ask himself, "Isn't it all a delusion?" and he will at once, like the dreamer awakened, feel himself transported from an imaginary and dreadful world to the true, calm, and happy reality.

Leo Tolstoy. The Kingdom of God Is Within You. (1893)

The United States of America (USA) emerged in the historical context of the global territorial division and political split of the British Empire that was taking place at the time. The Declaration of Independence proclaimed the political sovereignty of the British colonies in North America, and the Constitution legalized this separation. Although the events known as the American Revolution resulted in the abolition of the dynastic monarchy, the political structure of the USA did not differ greatly from that of Britain. In particular, it retained such political forms as a bicameral parliament, a British-style judicial system, [legalized slave trade](#)<sup>1</sup>, and taxation for the purposes of waging wars and maintaining the state apparatus, which included prisons and the army. All of this political

structure was described in detail in the Constitution, whose original sins could not be corrected by the so-called Bill of Rights and subsequent amendments to its text, nor by court decisions. To this day, the US Constitution legalizes arbitrariness and [makes this arbitrariness incorrigible](#)<sup>2</sup>. This incorrigibility of the political structure of the USA has become the cause of the appalling barbarism generated by its political system, and this barbarism can only be stopped by repealing the constitution. The US Constitution has become like the Bible, consisting of the Old and New Testaments, [the interpretation of which is carried out by a large army of lawyers](#)<sup>3</sup> so that no one has any doubts about the correctness of its postulates. However, scientific analysis of the origin and content of texts revered as national sanctuaries [reveals their archaic nature and untruthfulness](#)<sup>4</sup>. The US Constitution is an anachronistic artifact (anachronism) reflecting the level of knowledge and consciousness of its authors and the realities of the 18th century, which are not applicable to the description of the present day and cannot be the basis for logical and legal justification today. Since the citizens of the USA, [believing in the infallibility of their constitution and their own infallibility](#)<sup>5</sup>, ignored [my demand](#)<sup>6</sup> of November 23, 2025, I hereby declare the abolition of the constitution and the political system that empowers and authorizes incompetent and incapacitated people. Along with the US Constitution, the United States Code, the Code of Federal Regulations, the constitutions of the states that make up the US, and all other legislative and administrative acts of these states, their governments, and representative bodies are hereby repealed.

Unlike the US Constitution, the [Constitution of the Community Rus'](#)<sup>7</sup> is scientifically sound: its scientific soundness has been [verified in various legal contexts](#)<sup>8</sup>, and its definitions of law will remain valid for the foreseeable future. Based on the need to ensure peace and law and order on the territory formerly under the jurisdiction of the USA, I hereby announce the introduction of a political system of constitutional order on the aforementioned territory on the basis of Articles 2.1, 2.2, 2.5, 3.2, and 3.7 of the Constitution of the Community Rus'. On the basis of Article 7.5, I hereby announce the dissolution and prohibition of all political parties without exception and other organizations whose activities contradict the legal provisions of the Constitution of the Community Rus'. In accordance with Article 6.1, local self-government shall henceforth be the basic principle of the political system on the specified territory. [Until laws are enacted and legal regulation is implemented on a legal basis](#)<sup>9</sup>, all actions of local self-government bodies on the territory of application of the Constitution of the Community Rus' must not contradict its text and spirit. Every person and local self-government body is obliged to observe and ensure the declared legal order and political system.



Dr. Andrej Poleev  
Berlin, 31.12.2025

## References.

<sup>1</sup> Nikole Hannah-Jones. Our Founding Ideals of Liberty and Equality Were False When They Were Written. Black Americans Fought to Make Them True. Without This Struggle, America Would Have No Democracy At All. New York Times Magazine, August 18, 2019.

<https://teachingamericanhistory.org/document/our-founding-ideals-of-liberty-and-equality-were-false-when-they-were-written/>

<sup>2</sup> Richard Albert. The World's Most Difficult Constitution to Amend? California Law Review, 2022, 110, 6: 2005-2022.

<https://www.californialawreview.org/print/the-worlds-most-difficult-constitution-to-amend>

<sup>3</sup> Constitution Annotated. Analysis and interpretation of the U.S. Constitution.

<https://constitution.congress.gov/browse/>

<sup>4</sup> Scholarly and Popular Criticism of the Constitution. In: With Liberty and Justice for All?: The Constitution in the Classroom. Edited by Steven A. Steinbach, Maeva Marcus, and Robert Cohen. Oxford University Press, 2022.

<https://global.oup.com/us/companion.websites/libertyandjustice/ch1/02/>

<sup>5</sup> Constitution Week, 2025: A Proclamation by the President of the United States of America. The White House, September 18, 2025.

<https://www.whitehouse.gov/presidential-actions/2025/09/constitution-week-2025/>

<sup>6</sup> Declaration of intent.

<http://constitution.fund/letters/intent.pdf>

<sup>7</sup> Constitution of the Community Rus'.

<http://constitution.fund/pages/constitution.htm>

<sup>8</sup> Record of law implementation.

<http://constitution.fund/pages/register.htm>

<sup>9</sup> On the legal regulation of the Community Rus'.

<http://constitution.fund/pages/declaration4.htm>